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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Čtvrtek, 23. června 2022 v 14:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. online 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

Mgr. David Švestka 

Jaroslava Jamrichová 

Jana Melicharová online 

Veronika Slezáková 

Viktorie Sekaninová 

Omluveni: 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

Mgr. Adéla Lamaczová  

PharmDr. Tomáš Bílik 

Nepřítomni: 

Van Anh Nguyenová 

 

 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 
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Řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity (dále 

jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 16. června 2022 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání  

2. Schválení programu  

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana  

5. Položkový rozpočet FaF MU na rok 2022 

6. Výroční zpráva o hospodaření FaF MU za rok 2020 

7. Výroční zpráva o hospodaření FaF MU za rok 2021 

8. Podmínky pro přijímací řízení pro ukrajinské studenty v nouzi do MSP na FaF MU pro 
akademický rok 2022/2023 

9. Různé 

10. Návrh a schválení usnesení 

11. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 

1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. zahájil řádné zasedání 

Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

2. Schválení programu jednání  

Program byl schválen. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. navrhl jako zapisovatelku doc. PharmDr. 

Renatu Kubínovou, Ph.D., která s návrhem souhlasila. Z pléna jiný návrh na zapisovatele 

nepadl. Zapisovatelka byla schválena.  

Hlasování: 15 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 

 

4. Informace děkana 

Děkan informoval senát o dění na fakultě od posledního zasedání: 

• Byl vytvořen položkový rozpočet a systém odměn za nadstandardní výukovou 

zátěž a publikační aktivitu. Pan děkan poděkoval Dr. Ambrus, prof. Šmejkalovi a 

Ing Ježkové za odvedenou práci. 

• Od 9. 6. 2022 se stala Farmaceutická fakulta MU držitelem ocenění HR 

Excellence in Research (HR Award) 

• Informoval o podaných projektech a grantech (ERA Chair, IRC, NCK, OP JAK) 

• Informoval o slavnostním otevření SIMU a prezentaci fakulty a projektu 

Biopharmahub v médiích 

• Informoval o spolupráci s ICRC FNUSA a smluvním zakotvení společného 

výzkumu 

• Informoval o postupu akreditace studijního oboru Kosmetologie 

• Informoval o úspěšnosti studentů u státní závěrečné zkoušky a u příjímacích 

zkoušek – vyšší neúspěšnost u SZZ (17 %)  

• Vedení se účastnilo setkání EAFF na Maltě – byla navázána další spolupráce  
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• Informoval o personálních změnách na děkanátu (tajemnice, mzdová účetní, 

personalistka, hlavní ekonomka, manažerka vnějších vztahů a marketingu) 

• Probíhá vnitřní evaluace výzkumu a DSP – podání sebeevaluační zprávy, v září 

proběhne evaluace mezinárodním panelem hodnotitelů 

• Proděkanka PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. doplnila informace o úspěšnosti 

studentů u státní závěrečné zkoušky a u příjímacích zkoušek (zúčastnilo se 354 

uchazečů, za první tři dny medián nad 50 bodů co se týká výsledků) 

• Proděkanka informovala také o změnách v MSP – změny garantů, nové volitelné 

předměty (vyučované v AJ), ukončování předmětů jen jedním způsobem 

(zápočet/zkouška), přepočet kreditů (důležité je sjednocení počtu kreditů a 

přizpůsobení se systému MU), zavedení prerekvizity u předmětů I a II  

 

Diskuze: Dr. Parák navrhuje zavedení prerekvizity u předmětů I a II i do ASP. Dr. 

Ambrus uvedla, že z důvodu možného úbytku studentů, bude případné zavedení 

prerekvizit v ASP provedeno až po vyhodnocení vlivu prerekvizit na úspěšnost v českém 

programu. Doc. Kubová a doc. Farsa potvrdili problémy u zahraničních studentů. 

Následovala diskuze o důvodech vyšší neúspěšnost u SZZ. Doc. Opatřilová poukázala 

na nutnost dbát na kvalitní výuku a přístup každého pedagoga. Dr. Vysloužil, doc. Farsa, 

doc. Kubová, Dr. Parák poukázali, že i když se snaží, u některých studentů postrádají 

základní znalosti z nižších stupňů vzdělávání. Dr. Ambrus uvedla, že přivítá konkrétní 

návrhy na zlepšení v rámci reakreditace studijních programů. 

 

 

5. Položkový rozpočet FaF MU na rok 2022 

Paní tajemnicí fakulty Ing. Martinou Ježkovou byl představen položkový rozpočet FaF 

MU na rok 2022. Dr. Parák se dotázal na využití prostředků FRIM. Ing. Ježková uvedla 

podrobnosti, pan děkan uvedl, že v rámci projektu Biopharmahub se počítá s nákupem 

přístrojů a vzhledem k finanční situaci není vhodné čerpat finance na přístrojové 

vybavení před přesunem do areálu kampusu MU. Dále zdůraznil potřebu navýšit počet 

studentů (zajistí program Kosmetologie), jinak je rozpočet do budoucna neudržitelný. 

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. představil stanovisko Ekonomické komise 

AS FaF, která položkový rozpočet doporučuje přijmout. Položkový rozpočet FaF MU na rok 

2022 byl schválen. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 
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6. Výroční zpráva o hospodaření FaF MU za rok 2020 

Paní tajemnicí fakulty Ing. Martinou Ježkovou byla představena Výroční zpráva o 

hospodaření FaF MU za rok 2020. Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

představil stanovisko Ekonomické komise AS FaF, která Výroční zprávu o hospodaření 

FaF MU za rok 2020 doporučuje přijmout. Výroční zpráva za rok 2020 byla schválena. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

7. Výroční zpráva o hospodaření FaF MU za rok 2021 

Paní tajemnicí fakulty Ing. Martinou Ježkovou byla představena Výroční zpráva o 

hospodaření FaF MU za rok 2021. Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

představil stanovisko Ekonomické komise AS FaF, která Výroční zprávu o hospodaření 

FaF MU za rok 2021 doporučuje přijmout. Výroční zpráva za rok 2021 byla schválena. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

 

8. Podmínky pro přijímací řízení pro ukrajinské studenty v nouzi do MSP na FaF 

MU pro akademický rok 2022/2023 

Paní proděkanka PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. představila Podmínky pro přijímací 

řízení pro ukrajinské studenty v nouzi do MSP na FaF MU pro akademický rok 

2022/2023. Podmínky pro podání přihlášky splňuje 7 uchazečů (dva studující na 

farmaceutické fakultě na Ukrajině dodají motivační dopis a potvrzení o studiu, pět 

absolventů střední školy projde přijímacím řízením, které probíhá v ukrajinském jazyce, 

podmínky jsou v souladu s požadavky MU. Pro zápis je nutná znalost ČJ (kurzy ČJ 

během prázdnin) a CJV ověří její úroveň. MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. vznesl dotaz, zda 

všichni uchazeči mají dokončené středoškolské vzdělání. Paní proděkanka vysvětlila, že 

podle Lex Ukrajina lze doklady, pokud nejsou k dispozici, nahradit čestným prohlášením. 

Podmínky byly schváleny. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

9. Různé  

• Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. informoval o nutnosti přesunutí 

řádného zasedání AS FaF z 20.10.2022 na 14.9.2022 na 14 hod. 

• Děkan informoval o návštěvě mezinárodní komise (1. týden v září) v souvislosti 

s mezinárodní evaluací DSP 

• Děkan pozval pracovníky fakulty jako poděkování za práci na fakultě v tomto náročném 

období na grilování, které se bude konat 28.6. od 14 hod. 



6/6  

• Mgr. David Švestka zdůraznil nutnost aktualizace WWW stránek a seznam členů 

komisí AS 

 

10. Návrh a schválení usnesení  

Návrh usnesení: 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 
 

1. Schvaluje položkový rozpočet FaF MU na rok 2022 
2. Schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FaF MU za rok 2020 
3. Schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FaF MU za rok 2021 
4. Schvaluje podmínky pro přijímací řízení pro ukrajinské studenty v nouzi do MSP na 

FaF MU pro akademický rok 2022/2023 
 

Návrh usnesení byl schválen. 
Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

 

 

11. Ukončení zasedání                                       

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. ukončil řádné zasedání Akademického 

senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 

 

 

 

 

__________________________________ 

Doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

Zapisovatelka 
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